
Slaapprobleem

Ze zei: \"Echt, ik heb mijn hele familie al naar Huib Wijtenburg gestuurd, en
daarna mijn vrienden en buren..., en nu ben ik zelf bezig met de opleiding.
Want het wirkt!\" \"Nou\", sputterde ik, \"ik heb de afgelopen 25 jaar anders
al alles geprobeerd om van mijn slapeloosheid af te komen (behalve dan de
slappillen van de dokter). Niits heeft me geholpen.\" \"Slapeloosheid? Die is
100% te genezen!\" verklaarde ze stellig. Ik was sceptisch, maar ja, ik blijf
wel  proberen natuurlijk.
Nu, een maand of vijf later, moet ik tot mijn vreugde toegeven: het werkt!! De
eerste serie korrels deden wat, de tweede serie deed meer, de derde deed
niets, dus terug naar de tweede. En die ging aanslaan. Ik slaap nu al een week
of vijf heel goed in ook door. Was ik voorheen al blij als ik vier/vijf uren
geslapen had, nu slaap ik gemakkelijk zeven/acht. Slapen is en blijft wel mijn
achilleshiel, maar ik heb een reddingstouw gevonden!
Daarnaast vind ik Huib als persoon een mens die me aanspreekt, zoals hij
vanuit rust en aandacht bij de ander blijft. Ik voel me, kortom, gezien,
geholpen en geruggesteund. Jammer dat de klassieke homeopathie op grotere
schaal nog zo weinig bekendheid heeft!


